



Course

لغتي الجميلة (تمهيدي)

My Beautiful Language (Beginner)

لمن هذه الدورة؟

تمثل دورة "اللغة الجميلة (المستوى المبتدئ)" المستوى الثالث في رحلة التعلم بأكاديمية قاف، حيث تتيح للطلاب فرصة اكتساب مهارات القراءة والكتابة بدقة ومنهجية. تم تصميم هذه الدورة خصيصًا للطلاب الذين أتموا المستويين الأول والثاني في الأكاديمية، وتهدف إلى إثراء مهارات اللغة العربية لدى الطلاب وتمكينهم من القراءة والكتابة بشكل ممتاز، بالإضافة إلى فهم صحيح للمفردات

Who is this course for?

The "Beautiful Language (Beginner Level)" course represents the third level in the learning journey at Qaf Academy, providing students with the opportunity to acquire reading and writing skills accurately and systematically. Specifically designed for students who have completed the first and second levels at the academy, this course aims to enrich students' Arabic language proficiency and enable them to read and write excellently, in addition to gaining a proper understanding of vocabulary.



محتوى الدورة

تطوير مهارات القراءة

تقديم استراتيجيات فعالة لتعزيز مهارات القراءة، بما في ذلك تحليل النصوص، وفهم المفردات، وتحديد الأفكار الرئيسية.

تعزيز مهارات الكتابة

توفير تمارين عملية لتطوير مهارات الكتابة الإبداعية والمنطقية، مثل كتابة القصص، والمقالات، والرسائل.

تحليل النصوص والتفاعل معها

تعليم الطلاب كيفية فهم المواد المكتوبة والتفاعل معها بشكل صحيح.

Course content

Learning Reading and Writing Basics

Through interactive activities and practical exercises, children will develop the skill of correct reading and writing, enriching their simple linguistic repertoire.

Vocabulary and Sentence Building

Children's vocabulary will be expanded, and their skills in word formation and sentence structure will be developed in a correct and understandable manner.

Learning the Basics of Tajweed

In this course, children will learn the principles of correct recitation and basic rules of Tajweed, enabling them to recite Quranic verses correctly and eloquently according to fundamental Tajweed rules.



نتائج التعلم

- تحسين شامل ومنهجي في مهارات القراءة والكتابة: تعزيز قدرات القراءة والكتابة بشكل شامل ومنهجي.
- توسيع مفردات الطلاب وتنويع استخدام اللغة: توسيع مفردات الطلاب وتنويع استخدامهم للغة.
- تطوير القدرة على فهم النصوص والتعبير عن الأفكار بوضوح: تنمية القدرة على فهم النصوص والتعبير عن الأفكار بوضوح.

Learning outcomes

- Comprehensive and Systematic Improvement in Reading and Writing Skills: Enhancing reading and writing abilities in a comprehensive and systematic manner.
- Expanding Students' Vocabulary and Diversifying Language Use: Broadening students' vocabulary and diversifying their use of language.
- Developing the Ability to Understand Texts and Express Ideas Clearly: Cultivating the capability to comprehend texts and articulate ideas clearly.

لغتي الجميلة (تمهيدي)

My Beautiful Language (Beginner)

Start dates First of month

Course length 6 months

Lesson length 40 Min

Lessons per week 3 Lessons

Lessons time After school

Students per class 4 (max 5)

Certificate Yes

تاريخ البدء بداية كل شهر

مدة الدورة ٦ أشهر

مدة الدرس ٤٠ دقيقة

الدروس في الأسبوع ٣ دروس

وقت الدرس بعد المدرسة

عدد الطلاب ٤ (٥ أقصى حد)

الشهادة يوجد



احجز مقعدك الان وانضم لمئات الطلاب حول العالم
**Reserve your seat now and join hundreds of
students around the world**